
Generalforsamling lørdag d. 29. juni 2013 kl. 14.30 i Gårslev hallens cafeteria. 

Formanden bød velkommen. 

1. Valg af dirigent:   

Johnny blev valgt. 

2. Formandens beretning: 

I år er der kommet 6 nye grundejere til  i nr. 7, 27, 33, 41, 49 og 67. I ønskes alle velkommen. 

Vi fik igen i år det blå flag, som blev hejst på Grundlovsdagen d. 5. juni. 

Ansøgningen om badebroen er blevet godkendt af Vejle kommune. 

Broen kom ud lørdag d. 25. maj, selvom det var højvande, lidt problemer med pumpen og for korte vaders; 

men de fleste pæle stod der fra sidste år, og der var mødt rigtig mange folk op, også nye ejere gav en hånd 

med. 

Samme dag blev gyngerne repareret med nye bolte, vippen fik nye sæder og bænkene repareret og malet. 

Vejene: Der er ikke lagt vejmaterialer på vejene i år. Bestyrelsens skøn var, at det ikke var nødvendigt. Vi 

har fået tilbudt, at Palle Lange vil hjælpe med afretning. 

Der er kommet en henvendelse fra Mørkholt Vandværk om, at vandrørene i vejene vil blive udskiftet i 

sensommeren.  

Formanden for vandværket Jes Chr. Nissen gav en orientering om arbejdet på generalforsamlingen, og 

mere information kommer senere. 

Forslag til generalforsamlingen sidste år 2012 angående vedligeholdelse og klipning af hegnet mellem stien 

og bækken ind til campingpladsen. "Arbejdsholdet" foreslår, at dette arbejde fremover skal være 

grundejerforeningen, som står for, at denne vedligeholdelse bliver foretaget. 

Bestyrelsen blev pålagt at komme med forslag og pris til dette års generalforsamling. 

Indhentet overslag fra gartner Claus Warberg: 2.200,00 kr. for hegnet ved stien og ind til bækken og 

campingpladsen, 2.500,00 kr. for hegnet fra Hagenvej ned til sommerhusområdet. 

Området øst for sommerhusområdet slås også og betales af 5-6 grundejere til afstemning. 

Oplægget fra bestyrelsen skal ses samlet, og der skal komme forslag til generalforsamlingen, som skal til 

afstemning. Da det er en principiel ændring, om arbejdet bliver foretaget ved frivillige hjælpere, eller man 

skal bruge et professionelt firma. 

Det gav en livlig debat, men generalforsamlingen besluttede at foretage en vejledende afstemning, som gav 

klart flertal for, at arbejdet fremover udføres ved brug af et professionelt firma. 



Efter generalforsamlingens afgørelse vil bestyrelsen arbejde videre med at bruge et professionelt firma til 

at udføre denne vedligeholdelse. 

Sidste sommer i juli måned efter flere kraftige skybrud som oversvømmede mange haver og veje, måtte vi 

konstatere, at rørene under vejen ved nr. 47 til den åbne grøft var defekte og skulle udskiftes.  

Arbejdet blev udført af Søndermarkens Entreprenør Vejle. Udgift: 11.500,00 kr. 

Per har haft kontakt Vejle kommune sidste sommer angående grøfterne og afledning af overfladevand til 

fjorden. Han gav en god orientering om samarbejdet med Vejle kommune. 

En stor tak til festudvalget for den gode og vellykkede 45 års jubilæumsfest d. 11. august 2012. 

Vi anbefaler grundejerne at oplyse deres  e-mail adr., så I kan få nyhedsmails fra foreningen. Dette kan 

gøres via vores hjemmeside www.moerkholthage.dk eller direkte til webmaster  (per@m-valentin.dk). 

Der er nogle, der er lidt glemsomme med deres kontingent til betaling d. 31. maj og må mindes om det. 

Husk konto nr. står på indkaldelsen. 

Sankthansbålet havde fået rigeligt med vand, men med lidt forsinkelse fik vi sendt heksen godt af sted. Der 

var rigtig mange mennesker på stranden til en god Sankthansaften alligevel. Henning og Christian fik 

brændt resterne fra bålet dagen efter og fik jævnet og ryddet op på bålpladsen. 

3. Forelæggelse af regnskab. 

Godkendt. 

4. Fastlæggelse af kontingent: 

Uændret. 

5. Behandling af indkomne forslag: 

Ingen. 

6. Valg til bestyrelsen og suppleant: 

Genvalg til alle. 

7. Valg af revisor og suppleant: 

Genvalg til alle. 

8. Eventuelt. 

9. Grill-party kl. 18.00 på stranden. 

Aflyst pga. vejret. 

 


